

由 2021 年 8 月 1 日至 2022 年 1 月 31 日的推廣期內，透過 Tap & Go「拍住賞」電子消費的顧客，即可獲贈 \$500 珠寶購物券一張，於下次惠顧使用。名額有限，先到先得，換完即止。

條款及細則：

1. 購買珠寶淨額每滿\$4,800 (以每張發票計算)，即可使用此券 1 張。此券可累積使用，如淨額滿 \$9,600，即可使用 2 張，如此類推。每項交易只限使用此券 6 張。
2. 此券只適用於 TSL | 謝瑞麟 香港及澳門分店 (婚展會、展銷場、陳列室及海外分店除外)。
3. 此券之面值以當地貨幣計算 (港幣或澳門幣)。
4. Estrella 鑽飾、證書鑽飾、12 靈瓏系列、水韻及星願系列、未鑲嵌鑽石、足金、K 金、鉑金、特價貨品 (指定特價貨品除外)、換購貨品、及訂單貨品恕不適用。
5. 此券只能使用一次。此券不可兌換現金及不可與其他推廣、優惠券或會員優惠同時使用。
6. 購物前請出示此券。
7. 影印本恕不接受。
8. 凡行使此券之交易，如日後進行退貨換錢，當中之折扣金額將作註銷；如進行退貨換貨亦需受其他條款及細則約束。
9. 此券如有遺失、塗改或損毀，則予作廢，恕不補發。
10. 本公司保留隨時修改行使此券之條款及細則，並毋須作另行通知。
11. 本公司保留行使此券之最終權利。

Eligible payments made through Tap & Go during the promotional period from 1 Aug 2021 to 31 January 2022, customers will receive one \$500 jewellery voucher for next purchase. Redemption is available on a first-come-first served basis.

Terms & Conditions:

1. This coupon can be used on net spending of each HK\$4,800 on jewellery items in a single transaction. Accumulative use of a maximum of 6 coupons per transaction is allowed.
2. This coupon can be used in all TSL Jewellery stores in Hong Kong and Macau, except wedding expo, roadshows, showrooms and other overseas stores.
3. Face value of this coupon is subject to local currency (either HKD or MOP).
4. It is not applicable to Estrella diamond, certified diamond, The 12 Treasures, Raindrop and Eternity Collection, un-mounted diamond, pure gold, karat gold, platinum, discounted items (except selective collection), redemption items and tailor-made items.
5. This coupon can only be used once.
6. This coupon cannot be redeemed for cash, or used in conjunction with any other promotions, coupons or member discount.
7. Please present this coupon before payment. Photocopy of this coupon is not accepted.
8. Return for items purchased using this coupon will be honored with the previous discount voided. The total discount will be deducted from the refund. Other terms and conditions apply on exchange of goods.
9. This coupon is not replaceable if lost, or found defaced or damaged.
10. TSL Jewellery reserves the right to amend terms and conditions of the coupon without further notice.
11. In case of any disputes, TSL Jewellery reserves the right for final decision.